Change



There is nothing permanent except change.—Heraclitus

Progress is impossible without change, and those who cannot change their minds cannot change anything.

—George Bernard Shaw

If you don't like something, change it. If you can't change it, change your attitude.—Maya Angelou

You must be the change you wish to see in the world. -Mahatma Gandhi

Change is the law of life. And those who look only to the past or present are certain to miss the future.—John F. Kennedy

When we are no longer able to change a situation, we are challenged to change ourselves —Viktor E. Frankl

If you change the way you look at things, the things you look at change.

—Wayne Dyer

It may be hard for an egg to turn into a bird: it would be a jolly sight harder for it to learn to fly while remaining an egg. We are like eggs at present. And you cannot go on indefinitely being just an ordinary, decent egg. We must be hatched or go bad.—C.S. Lewis

The only way to make sense out of change is to plunge into it, move with it, and join the dance. -Alan Watts

For the past 33 years, I have looked in the mirror every morning and asked myself: "If today were the last day of my life, would I want to do what I am about to do today?" And whenever the answer has been "No" for too many days in a row, I know I need to change something.—Steve Jobs

God grant me the serenity to accept the things I cannot change, the courage to change the things I can, and the wisdom to know the difference. —Reinhold Niebuhr





لا يوجد شيء دائم ما عدا التغيير.- هيراكليتس

التقدم مستحيل بدون التغيير، والذين لا يستطيعون تغيير عقولهم لا يستطيعون تغيير شيء. - جورج بيرنارد شو

إذا كنت لا تحب شيئاً غَيِّرَه. وإذا لم تتمكن من تغييره، غير موقفك. - مايا أنجيلو

يجب أن تكون أنت التغيير الذي ترغب في رؤيته في العالم. - مهاتما غاندي

التغيير هو قانون الحياة. - أولئك الذين ينظرون إلى الماضي أو الحاضر فقط، سيفوتهم المستقبل بالتاكيد. - جون كينيدي

عندما لا نكون قادرين على تغيير وضع ما، فإننا نواجه تحدياً لتغيير أنفسنا. - فكتور ئي فرانكل

إذا قمت بتغيير الطريقة التي تنظر فيها إلى الأشياء، فإن الأشياء التي تنظر إليها تتغير. - واين داير

قد يكون من الصعب أن تتحول البيضة إلى طائر: ولكن سيكون أمراً أكثر صعوبة أن يتعلم الطيران وهو داخل البيضة. نحن مثل البيض في الوقت الحاضر. لا يمكنك أن تبقى مجرد بيضة لائقة عادية ومقبولة للأبد. يجب أن نفقس أو نفسد - سي اس. لويس

الطريقة الوحيدة لإيجاد معنى من التغيير هي الإنغماس فيه والتحرك معه، والإنضمام إلى الرقص - الان واتس

على مدى السنوات الـ ٣٣ الماضية كنت أنظر في المرآة كل صباح وأسأل نفسي: "إذا كان اليوم آخر يوم من حياتي، هل أود أن أفعل ما أنا على وشك أن أفعله اليوم؟" وكلما كان الجواب "لا" يتكرر لأيام كثيرة جداً على التوالي، عرفت بأنني كنت بحاجة إلى تغيير شيء. - ستيف جوبز

الله منحني الهدوء لقبول الأشياء التي ليس بمقدوري تغييرها، والشجاعة لتغيير الأشياء التي أستطيع تغييرها، والحكمة لمعرفة الفرق. - رينهولد نيبور